



Nada pada nada - rambut - REVLON PROFESSIONAL

NUTRI COLOR CREME NUTRI COLOR CREME



**REVLON
PROFESSIONAL**

✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328



NUTRI COLOR CREME NUTRI COLOR CREME

nada pada nada tanpa ammonia dan hidrogen peroksida

NUTRI COLOR CREME adalah gambar untuk mewarna rambut dengan rawatan berkhasiat, yang dalam hanya tiga minit anda boleh membuat nada yang kaya dan bersemangat begitu manis dan halus. Menjadikannya cerah dan licin semua jenis rambut dalam isyarat tunggal warna menambah daya tarikan, sebenarnya, keberkesanan rawatan, meninggalkan rambut seperti sutera dan penuh dengan cahaya.

Ciri-ciri NUTRI COLOR CREME ialah:

- Rawatan, warna dan Pemakanan: NUTRI COLOR CREME bertindak melalui asid buah-buahan AHA kaya dengan pelembab, melembutkan, berkhasiat dan detangling, tanpa berat ke bawah rambut. Ia tidak mengandungi ammonia atau hidrogen peroksida, pH adalah berasid (4,5-5); kerja, oleh itu, berkenaan penuh dengan rambut. Kepekatan biasa pigmen ionik membolehkan keseragaman lengkap warna dari akar ke hujung. Oleh itu, hasil daripada gabungan ini memenangi NUTRI COLOR CREME adalah kesan ringan, kecerahan, kelembutan, mudah untuk menyisirnya dan bertenaga warna.
- tindakan segera dan warna yang berkekalan : COLOR CREME NUTRI kepantasan rawatan itu, pada minit pertama permohonan menyegarkan warna dan, dalam tempoh hanya tiga minit membolehkan anda untuk mendapatkan hasil yang terbaik, juga menggabungkan ketahanan dan cengkaman warna (sehingga kira-kira 6 syampu mengikut panjang dan keliangan rambut).
- Kemudahan permohonan : tekstur licin dan berkrim membolehkan permohonan dan bilas yang sangat mudah dan cepat, rambut begitu cepat mendapat berwarna, jinak, terang dan mudah untuk menyisirnya
- wangian menyenangkan: wangian segar dan buah-buahan, membuat NUTRI COLOR CREME rawatan kosmetik yang meninggalkan aroma yang menyenangkan pada rambut
- Pelbagai warna: NUTRI COLOR CREME menawarkan pelbagai 16 warna. Dengan keupayaan untuk campuran yang sama, anda boleh mendapatkan warna baru, memastikan pelanggan di kesan warna salun benar-benar bergaya dan peribadi.

Shades pelbagai terdiri daripada 16 warna
kotak : botol dispenser 250 ml dan 24 ml dos tunggal